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     Anonymizováno dle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů  

Zápis                                        Z7/015 
 

z  15. zasedání ZMČ Brno-jih konaného dne 23.03.2017  
v zasedací místnosti Úřadu městské části Brno-jih,  Mariánské náměstí 13, Brno 

 
Materiály: Rozneseny 17.03.2017  
                   + e -mailem odkaz: xxx 
 

Materiály rozdané u prezence:  
8.1 Žádost o dotaci na pořízení a opravy věcných prostředků PO pro JSDH Brno-Přízřenice, 

JPO V., ve výši 200.000,- Kč z dotačního programu „Podpora jednotek sborů 
dobrovolných hasičů obcí Jihomoravského kraje na období 2017 -2020“ 

 

Program zasedání: 
1. Zahájení 
2. Dotazy, připomínky a podněty občanů 
3. Doplnění a úprava seznamu investičních akcí v MČ Brno-jih 
4. Rozpočtová opatření  
5. Smlouvy na poskytnutí dotací z rozpočtu roku 2017 MČ Brno-jih 
6. Prodej, směna majetku města Brna 
7. Návrhy obecně závazných vyhlášek statutárního města Brna 
8. Různé 

 
Přítomni:  17 členů ZMČ Brno-jih  - viz prezenční listina 
Nepřítomni:   Ing. Anna Böhmová (omluvena) 
                          Bc. Hana Vilámová  - dostavila se později v 18,05 h 
    
 

ad 1) Zahájení 
 

Zahájení zasedání v 18.02 h – stav 17 členů ZMČ Brno-jih. 
Zasedání zahájil pan starosta, přivítal členy zastupitelstva na 15. zasedání ZMČ Brno-jih.                   
Program zasedání zastupitelé obdrželi společně s materiály 17.03.2017 + e -mailem odkaz: 
xxx, které byly řádně zveřejněny a vyvěšeny. U prezence zastupitelé obdrželi materiály: 8.1 
Žádost o dotaci na pořízení a opravy věcných prostředků PO pro JSDH Brno-Přízřenice, JPO 
V., ve výši 200.000,- Kč z dotačního programu „Podpora jednotek sborů dobrovolných hasičů 
obcí Jihomoravského kraje na období 2017 -2020“. 
                  
1.1 Program zasedání 
Hlasování:  pro – 17        proti – 0           zdržel se – 0 
Program zasedání byl schválen 
 
1.2  Ověřovatelé zápisu  
        Návrhy: 

MVDr. Jan Kožíšek 
p. Petr Kittner 
Hlasování: pro – 15   proti – 0    zdržel se – 2 
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Za ověřovatele zápisu byli schváleni p. MVDr. Jan Kožíšek a p. Petr 
Kittner. 
V 18,05 h se dostavila Bc. Hana Vilámová  stav 18 členů ZMČ Brno-jih. 
 
1.3 Schválení zápisu 14. ZMČ Brno-jih  Z7/014 ze dne 15.12.2016                              
 
Připomínka Bc. Vilámové  - na str. 11:  
Vyjádřila se k tomu i pí ředitelka Bc. Vilámová. Dle spádovosti do její MŠ patří např. i ulice 
Hradlová, kde nikdo není - nebydlí. Když bude přijímat dítě do MŠ, nejprve musí přijmout 
dle spádovosti, potom děti ve věku 4 a 5 let z m. Brna, poté 3 leté ze spádové oblasti a až 
potom může přijmout ostatní děti. Nemůže přijmout (vzít) děti z jiné MŠ, když nejsou ze 
spádové oblasti. 
V poslední větě vyškrtnou ne: Věta bude znít: Může přijmout (vzít) děti z jiné MŠ, když 
nejsou ze spádové oblasti. 
 
Následně pí Bc. Vilámová předložila  pí zapisovatelce písemný požadavek – viz příloha, jak 
má přesně věta znít: „Pak může  přijmout (vzít) děti z jiné MŠ, i když nejsou ze spádové 
oblasti. 
 

Zápis 14. ZMČ Brno-jih  Z7/014 byl schválen s připomínkou Bc. Vilámové.  
 
 
 

ad 2) Dotazy, připomínky a podněty občanů 
 

Dotazy, připomínky, podněty občanů – v délce 30 minut 
 
Nebyly vzneseny žádné dotazy. 
 
 

ad 3) Doplnění a úprava seznamu investičních akcí v MČ Brno-jih  
 

3.1 
Doplnění „Seznamu investičních akcí v MČ Brno-jih určených k postupné 
realizaci“. 

                                                               Projednáno v RMČ Brno-jih na 68. zasedání dne 15.03.2017 
 
Komentář: 
Na základě požadavku ÚMČ Brno-jih  doplňujeme a upravujeme názvy v „Seznamu  
investičních akcí v MČ Brno-jih určených k postupné realizaci“, a to následovně:  
 
A. Doplňuje: 
Kap.719 – Vnitřní správa                                                                                             strana 1 
22. Nákup čistícího stroje 
 
Kap.739 – Místní hospodářství                                                                                    strana 2                                                                             
21. Rekonstrukce a modernizace areálu Jižanského dvorku 
 
Kap.739 – Místní hospodářství                                                                                    strana 3    
1. Dobudování veřejného osvětlení – VO Novomoravanská                     požadovat na MMB 
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B. Upravuje: 
Kap.739 – Místní hospodářství                                                                                    strana 2     
4. Vybudování startovacích bytů Bernáčkova 1 
4. Bernáčkova 1 – rekonstrukce domu 
20. Rekonstrukce a modernizace budovy Dufkovo nábřeží 1a 
20. Rekonstrukce a modernizace budovy Dufkovo nábřeží 579/4 
 
Příloha: 
Příloha č. 1 – Seznam investičních akcí v MČ Brno-jih určených k postupné realizaci  
 
Projednáno v RMČ Brno-jih:  
RMČ Brno-jih schvaluje doplnění „Seznamu investičních akcí v MČ Brno-jih určených 
k postupné realizaci“ o bod č. 22 kap. 719 str.1, bod č. 21 kap.739 str. 2 a bod č. 1 kap. 739 
str. 3. RMČ Brno-jih dále schvaluje úpravu názvu investiční akce uvedené pod bodem                      
4 kap.739 str. 2 a bodem 20 kap. 739 str. 2. RMČ Brno-jih postupuje tento materiál ZMČ 
Brno-jih. 
 
Proběhla rozprava k tomuto bodu jednání, ve které vystoupili – Mgr. Haluza, p. starosta 
 
Usnesení:  
ZMČ Brno-jih schvaluje doplnění „Seznamu investičních akcí v MČ Brno-jih určených 
k postupné realizaci“ o bod č. 22 kap. 719 str. 1, bod č. 21 kap. 739 str. 2 a bod č. 1 kap. 739 
str. 3. ZMČ Brno-jih dále schvaluje úpravu názvu investiční akce uvedené pod bodem                  
4 kap. 739 str. 2 a bodem 20 kap. 739 str. 2. 
 
 
Hlasování:     pro – 10         proti – 0         zdržel se – 8 
Usnesení bylo přijato 
 
 
 

ad 4) Rozpočtová opatření 
 

4.1  
Rozpočtové opatření č. 2/2017  

                                                               Projednáno v RMČ Brno-jih na 68. zasedání dne 15.03.2017 
 

Komentář: 
Předmětem rozpočtového opatření je navýšení rozpočtu na straně příjmů, a to sice o:  
-  odvody z investičních fondů MŠ, ZŠ a Koupališti Brno-jih ve výši odpisů; financování 
(uspořené finanční prostředky z minulých let). 
Na straně výdajů se jedná o povýšení položky na: 
-  odvody z investičních fondů MŠ, ZŠ a Koupaliště Brno-jih ve výši odpisů; navýšení 
investičních položek na akce: „Nadstavba spojovací budovy ZŠ Bednářova“; „Dobudování 
veřejného osvětlení – VO Modřická“; „Rekonstrukce a modernizace budovy Mariánské 
náměstí 13“; „Rekonstrukce a modernizace budovy Sokolova 2a“; „Rekonstrukce                         
a modernizace areálu Jižanského dvorku“; „Rekonstrukce a modernizace budovy Dufkovo 
nábřeží 579/4“, „Sídliště Brno-Komárov – vytvoření parkovacích míst“ a „Nákup čistícího 
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stroje“. Dále navyšujeme provozní výdaje, a to na položce sociálních pohřbů, DDHM na 
nákup židlí a výpočetní techniky, finanční dary na odměny pro žáky ZŠ a MŠ za sběr kaštanů 
a navýšení položky odměn neuvolněným členům ZMČ dle 20. novelizace Zásad odměňování 
ze dne 1. 2. 2017. Součástí rozpočtového opatření jsou i přesuny na kap. 741 mezi 
jednotlivými oddíly – paragrafy a položkami, které se týkají poskytovaných dotací spolkům a 
zájmovým sdružením. 
 
Příloha:  
1. Rozpočtové opatření č. 2/2017 – tabulka. 
 
Projednáno v RMČ Brno-jih:   
RMČ Brno-jih RO č. 2/2017 odsouhlasila na 68. zasedání R7/068 dne 15. 3. 2017                              
a postoupila tento materiál zastupitelstvu.   
 
Proběhla rozprava k tomuto bodu jednání, ve které vystoupili – Mgr. Haluza, Ing. Harant,               
p. Reich, Ing. Dočekal, Bc. Vilámová, p. starosta 
 
Usnesení:  
ZMČ Brno-jih schvaluje provedení RO č. 2/2017 – viz příloha. 

 
 
Hlasování:     pro – 10         proti – 0         zdržel se – 8 
Usnesení bylo přijato 
 
 
 

ad 5) Smlouvy na poskytnutí dotací z rozpočtu roku 2017                    
MČ Brno-jih  

 

5.1 
Smlouvy o poskytnutí dotací z rozpočtu roku 2017 MČ Brno-jih    

                                                               Projednáno v RMČ Brno-jih na 68. zasedání dne 15.03.2017 
 

Přílohy:  
Žádosti o dotace; Čestná prohlášení k podpoře malého rozsahu (de minimis); Smlouvy                     
o poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Brno-jih. 
 
Projednáno v RMČ Brno-jih:  
Na 68. zasedání dne 15. 3. 2017 RMČ Brno-jih projednala materiál týkající se dotací 
poskytovaných z rozpočtu roku 2017. V tabulce jsou uvedeny organizace, kterým RMČ 
Brno-jih výši dotace upravila, schválila a rovněž organizace, kterým tato dotace schválena 
nebyla. Jedná se také o schválení znění smluv uzavíraných mezi organizacemi viz tabulka a 
Statutárním městem Brnem-městskou částí Brno-jih, Mariánské náměstí 13, 617 00 Brno.  
 
Zdůvodnění:  
Jedná se o smlouvy na poskytnutí neinvestičních a investičních dotací z rozpočtu roku 2017 
MČ Brno-jih ve výši schváleného (upraveného) rozpočtu pro rok 2017 viz tabulka. Zároveň 
se jedná o podporu de minimis, tj. podporu malého rozsahu.  
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 Název organizace Požadovaná částka 

dotace 2017 
Účel I/P 

1. Základní umělecká škola, PO, Slunná 11, Brno 617 00 35.000,-- Kč P 
2. FC Sparta Brno, spolek, Mariánské nám.3, Brno 617 00 125.000,-- Kč P 
3. TJ Sokol Brno-jih, spolek, Pompova 22, Brno 617 00 70.000,--Kč P 
4. TJ Lokomotiva Brno H.Heršpice, spolek, Sokolova 2, Brno 

619 00 
100.000,-- Kč P 

5. Skaut-český skauting ABS Brno, Středisko Lesní moudrost, 
Pellicova 2, Brno 602 00 

15.000,-- Kč P 

6. Svaz důchodců ČR MO Brno, Klub seniorů Komárov, 
Tuháčkova 25, 617 00 

30.000,-- Kč P 

7. Svaz důchodců ČR MO Brno, Klub důchodců H. Heršp., 
Bednářova 28, 619 00 

25.000,-- Kč P 

8. Český svaz bojovníků za svobodu, tř. Generála Píky 2, Černá 
pole-kasárna, Brno, 613 00 

5.000,-- Kč P 

9. SDH Brno-Přízřenice, Břeclavská 291/12, Brno 619 00 50.000,-- Kč P 

10. Římskokatolická farnost u kostela sv. Jiljí Brno-Komárov, 
Černovická 2a, Brno 

99.000,-- Kč P 

11.a) Společnost pro podporu lidí s mentálním postižením v ČR, 
z.s. SPMP ČR pobočný spolek Brno, Lomená 530/44, Brno 
617 00 

10.000,-- Kč P 

11.b) Společnost pro podporu lidí s mentálním postižením v ČR, 
z.s. SPMP ČR pobočný spolek Brno, Lomená 530/44, Brno 
617 00 

10.000,-- Kč P 

12. Knihovna Jiřího Mahena v Brně, p.o., Kobližná 4, 601 50 
Brno  

21.000,-- Kč P 

13. SK TORI JUDO BRNO, Pod Sirotkem 84, Radostice 664 46 5.000,-- Kč P 
14. Vaizard, o.p.s., Kainarova 26, Brno 616 00 

 
0,-- Kč P 

15. Římskokatolická farnost Modřice, Masarykova 147, 664 42 
Modřice 

100.000,-- Kč P 

16.a) Komec, z.s., Blatnická 4219/4, Brno 628 00 0,-- Kč I 
16.b) Komec, z.s., Blatnická 4219/4, Brno 628 00 0,-- Kč P 
17.  Kroužky, region.pobočka pro Brno a okolí, Netroufalky 

797/7, 625 00 Brno 
ŽÁDOST BYLA DORUČENA PO TERMÍNU PRO 
PODÁVÁNÍ ŽÁDOSTÍ. DORUČENO NA ÚMČ 21.11.2016. 

0,-- Kč 
Částka nebyla uvedena 

P 

 CELKEM DOTACE pro rok 2017 700.000,--  
 
Proběhla rozprava k tomuto bodu jednání, ve které vystoupili – p. Reich, Mgr. Haluza,                  
Ing. Harant, Ing. D. Rotrekl, Ing. Bártová (vedoucí FO) 
                         
p. Reich předložil písemně Pozměňovací návrh k bodu 5.1:  
„Navrhuji rozdělit hlasování o smlouvách o poskytnutí dotací na rok 2017 na dvě části tak, 
aby se samostatně hlasovalo o dotacích pro spolky a p.o. (všechny řádky mimo 10 a 15)                         
a samostatně o dotacích římskokatolickým farnostem (řádky 10 a 15)“. 
 
Zdůvodnění návrhu: Zatímco návrh dotací pro spolky a p.o. vychází z minulých let a lze u něj 
čekat širokou shodu, snaha přidělit téměř 30% rozdělovaných prostředků římskokatolické 
církvi na udržování jejího majetku, když již obdržela desítky miliard korun na restitucích, je 
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neadekvátní a širokou shodu u ní očekávat nelze. Rozdělení hlasování umožní schválit většinu 
dotací širší shodou napříč všemi členy zastupitelstva. 
Pan starosta nechal hlasovat o protinávrhu pana Reicha – rozdělit hlasování: 
Hlasování:     pro – 13         proti – 0         zdržel se – 5 
Protinávrh p. Reicha byl přijat 
 
 
1) Spolky a p.o. (všechny  řádky mimo 10 a 15) 
Usnesení:  
ZMČ Brno-jih schvaluje výši dotace a znění smluv  uzavíraných mezi organizacemi viz 
tabulka  - Spolky a p.o. (všechny  řádky mimo 10 a 15) a statutárním městem Brnem-
městskou částí Brno-jih, Mariánské náměstí 13, 617 00 Brno.  

 
Hlasování:     pro – 17         proti – 0         zdržel se – 1 
Usnesení bylo přijato 
 
 
2) Dotace římskokatolickým farnostem (řádky 10 a 15) 
Usnesení:  
ZMČ Brno-jih schvaluje výši dotace a znění smluv  uzavíraných mezi organizacemi viz 
tabulka - Dotace římskokatolickým farnostem (řádky 10 a 15) a statutárním městem 
Brnem-městskou částí Brno-jih, Mariánské náměstí 13, 617 00 Brno.  

 
Hlasování:     pro – 12         proti – 1         zdržel se – 5 
Usnesení bylo přijato 

 
 
 

ad 6) Prodej, směna majetku města Brna 
 

6.1                               
Žádost firmy MORAVANY-SLUNEČNÁ, s.r.o., se sídlem Příkop 838/6,   
602 00  Brno, IČ: 26945860, o vyjádření  pro MO MMB k prodeji pozemků                 
p.č. 377 a p.č. 378 v k.ú. Horní Heršpice.  

                                                               Projednáno v RMČ Brno-jih na 66. zasedání dne 15.02.2017 
 
Proběhla rozprava k tomuto bodu jednání, ve které vystoupili – Ing. Harant, p. starosta 
 

Usnesení:  

ZMČ Brno-jih nedoporučuje prodej pozemků p.č. 377 a p.č. 378 v k.ú. Horní Heršpice. 
ZMČ Brno-jih ukládá majetkovému odboru vyrozumět písemně žadatele a MO MMB. 
 
 
Hlasování:     pro – 10         proti – 0         zdržel se – 8 
Usnesení bylo přijato 
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6.2                               
Žádost MO MMB, Malinovského nám. 3, 601 67 Brno  o vyjádření 
k záměru nabytí pozemku p.č. 156/2 (manipulační plocha), dále nabytí 
budov na pozemcích  p.č. 172/1 č. pop. 454 k.ú. Komárov (administrativní 
budova), na p.č. 172/2 (administrativní budova), na p.č. 158/12 (ocelový 
montovaný sklad), na p.č. 158/13 (čerpací stanice), budovy na části 
pozemku p.č. 158/1 (ubytovna s vlastním vjezdem, stavba dočasná, 
nezapsaná do katastru nemovitostí) a součástí a příslušenství na pozemcích 
statutárního města Brna v rámci zaploceného areálu (oplocení, přístřešky..) 
vše v k.ú. Komárov. Pozemky pod vyjmenovanými budovami vlastní 
statutární město Brno. Město je rovněž vlastníkem ostatních pozemků a 
budov v rámci areálu. 

                                                               Projednáno v RMČ Brno-jih na 66. zasedání dne 15.02.2017 
 
Proběhla rozprava k tomuto bodu jednání, ve které vystoupili – Ing. Dočekal, p. starosta 
 
Usnesení:   
ZMČ Brno – jih doporučuje  záměr nabytí pozemku p.č. 156/2 (manipulační plocha), dále 
nabytí budov na pozemcích  p.č. 172/1 č. pop. 454 k.ú. Komárov (administrativní budova), 
na p.č. 172/2 (administrativní budova), na p.č. 158/12 (ocelový montovaný sklad), na p.č. 
158/13 (čerpací stanice), budovy na části pozemku p.č. 158/1 (ubytovna s vlastním vjezdem, 
stavba dočasná, nezapsaná do katastru nemovitostí) a součástí a příslušenství na pozemcích 
statutárního města Brna v rámci zaploceného areálu (oplocení, přístřešky..) vše v k.ú. 
Komárov od společnosti SAKO Brno, a.s., do vlastnictví statutárního města Brna. ZMČ 
Brno-jih ukládá MO vyrozumět písemně žadatele. 
 
Hlasování:     pro – 18         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
 
 
6.3                               
Žádost pana xxx, o vyjádření pro MO MMB ke směně pozemku p.č. 1113/5 
(v jeho vlastnictví) za část pozemku p.č. 871/1 (ve vlastnictví statutárního 
města Brna), vše v k.ú. Horní Heršpice.  

                                                               Projednáno v RMČ Brno-jih na 67. zasedání dne 01.03.2017 
 

Usnesení:   

ZMČ Brno-jih nedoporučuje směnu pozemku p.č. 1113/5 ve vlastnictví pana xxx,  za část 
pozemku p.č. 871/1 ve vlastnictví statutárního města Brna, vše v k.ú. Horní Heršpice. ZMČ 
Brno-jih ukládá majetkovému odboru vyrozumět písemně žadatele a MO MMB. 
 

                     
Hlasování:     pro – 10         proti – 0         zdržel se – 8 
Usnesení bylo přijato 
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ad 7) Návrhy obecně závazných vyhlášek statutárního města Brna   
 

7.1   
Návrh obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška 
statutárního města Brna č. 13/2015, o místních poplatcích ve znění obecně 
závazné vyhlášky statutárního města Brna č. 5/2016. 

                                                               Projednáno v RMČ Brno-jih na 67. zasedání dne 01.03.2017 
 

Komentář:  
Návrh obecně závazné vyhlášky byl zpracován na základě návrhů změn, předložených 
městskými částmi Brno-střed a Jehnice a po dohodě s městskou částí Žebětín. 
 

Příloha:  
- žádost MMB ORF o připomínkování novely OZV statutárního města Brna č. 13/2015, 

o místních poplatcích, ve znění OZV statutárního města Brna č. 5/2016 
- návrh přílohy OZV č. ../2017 
- stávající znění přílohy OZV č. 13/2015 

 

Projednáno v RMČ Brno-jih na 67. zasedání konaném dne 1. 3. 2017. 
RMČ Brno-jih stanovuje změnu sazby místního poplatku z ubytovací kapacity v obecně 
závazné vyhlášce statutárního města Brna č. 13/2015, o místních poplatcích, ve znění obecně 
závazné vyhlášky statutárního města Brna č. 5/2016 a to v příloze č. 6 – nově 6,- Kč. RMČ 
Brno-jih doporučuje ZMČ Brno-jih usnesení potvrdit. 
 

Proběhla rozprava k tomuto bodu jednání, ve které vystoupili – p. Reich, p. starosta 
                           
Usnesení:  
ZMČ Brno-jih schvaluje změnu sazby místního poplatku z ubytovací kapacity v obecně 
závazné vyhlášce statutárního města Brna č. 13/2015, o místních poplatcích, ve znění 
obecně závazné vyhlášky statutárního města Brna č. 5/2016, a to v příloze č. 6 –                       
nově 6,-  Kč. ZMČ Brno-jih ukládá Odboru životního prostředí písemně vyrozumět MMB 
ORF. 
 
Hlasování:     pro – 18         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
  
 
7.2   
Novela obecně závazné vyhlášky statutárního města Brna č. 12/2011, 
o regulaci veřejné produkce hudby v pohostinských zařízeních 
a restauračních zahrádkách, za účelem zabezpečení místních záležitostí 
veřejného pořádku. 

                                                               Projednáno v RMČ Brno-jih na 67. zasedání dne 01.03.2017 
 
Komentář:  
V příloze obecně závazné vyhlášky statutárního města Brna č. 12/2011 jsou stanovena místa, 
na kterých lze v pohostinských zařízeních a restauračních zahrádkách veřejnou produkci 
hudby vykonávat pouze v určeném čase. Tato příloha je aktualizována každých 12 měsíců od 
nabytí účinnosti vyhlášky. 
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V současné době jsou stanovena místa regulace hudby v pohostinských zařízeních a 
restauračních zahrádkách na ul.: Bohunická, Břeclavská, Černovická, Dufkovo nábřeží, 
Hněvkovského, Jeneweinova, K Lávce, K Nábřeží, Komárovská, Kšírova, Skandinávská, 
Sokolova, Svatopetrská, Vodařská a Zelná.  
 
Navrhované změny: 

- nově zařadit: ul. Masná 
 

Příloha: 
- žádost MMB OVV o připomínkování novely OZV statutárního města Brna č. 12/2011 
- návrh přílohy OZV č. 8/2016 

 
Projednáno v RMČ Brno-jih na 67. zasedání konaném dne 1. 3. 2017. 
RMČ Brno-jih schvaluje změny v příloze obecně závazné vyhlášky statutárního města Brna 
č. 12/2011, o regulaci veřejné produkce hudby v pohostinských zařízeních a restauračních 
zahrádkách, za účelem zabezpečení místních záležitostí veřejného pořádku – nově zařazení ul. 
Masná. RMČ Brno-jih doporučuje ZMČ Brno-jih usnesení potvrdit. 
 
Proběhla rozprava k tomuto bodu jednání, ve které vystoupili – p. Rektořík, p. starosta 
                                    
Usnesení:  
ZMČ Brno-jih schvaluje změny v příloze obecně závazné vyhlášky statutárního města 
Brna č. 12/2011, o regulaci veřejné produkce hudby v pohostinských zařízeních a 
restauračních zahrádkách, za účelem zabezpečení místních záležitostí veřejného pořádku – 
nově zařazení ul. Masná. ZMČ Brno-jih ukládá Odboru životního prostředí písemně 
vyrozumět MMB OVV. 
 
Hlasování:     pro – 18         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
 
 
 
7.3   
Návrh obecně závazné vyhlášky č…, o nočním klidu 

                                                               Projednáno v RMČ Brno-jih na 67. zasedání dne 01.03.2017 
 
Komentář: 
Magistrát města Brna, Odbor vnitřních věcí, nově připravuje obecně závaznou vyhlášku 
statutárního města Brna o nočním klidu. Doba nočního klidu je upravena v § 47 odst. 6 
zákona č. 200/1990 Sb., o přestupcích, ve znění pozdějších předpisů. Dobou nočního klidu se 
rozumí doba od 22.00 hodin do 6.00 hodiny. 
Toto ustanovení obsahuje zmocnění pro obce stanovit obecně závaznou vyhláškou výjimečné 
případy, při nichž je doba nočního klidu vymezena dobou kratší nebo žádnou. Výjimečné 
případy lze ve vyhlášce stanovit konkrétním datem, datovatelným obdobím a událostí, jejíž 
datum je vzhledem k místním tradicím předvídatelné. K omezení nočního klidu by mělo 
docházet nanejvýš několik dní v roce, nelze stanovovat výjimky pro delší časové období.  
Musí se jednat opravdu o mimořádné události a jednotlivé návrhy musí obsahovat 
zdůvodnění.  
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V přiloženém návrhu vyhlášky je stanoveno omezení nočního klidu pouze pro čtyři výjimečné 
události celoměstského významu – Brněnský majáles, Čarodějáles, ohňostroje Ignis Brunensis 
a noc z 31. prosince na 1. ledna a jsou specifikovány jen ty  městské části, na které může mít 
hluk z předmětných akcí dopad. 
 
Příloha: 

-  žádost MMB OVV o připomínkování návrhu obecně závazné vyhlášky č…, o nočním 
klidu + obecně závazná vyhláška č…, o nočním klidu 

 
Projednáno v RMČ Brno-jih na 67. zasedání konaném dne 1. 3. 2017. 
RMČ Brno-jih souhlasí s návrhem obecně závazné vyhlášky č…, o nočním klidu a požaduje  
doplnit MČ Brno-jih do článku 3, odst. 3 – ohňostroje Ignis Brunensis. RMČ Brno-jih dále 
požaduje doplnění přílohy dané vyhlášky o 3 výjimečné případy pro  omezení doby nočního 
klidu na území MČ Brno-jih: 

- Studentský majáles – sportovní areál Hněvkovského, doba nočního klidu se vymezuje 
od 2.00 do 6.00 hodin – tradiční významná kulturně-společenská akce 

- Jižanské slavnosti v Přízřenicích, doba nočního klidu se vymezuje od 2.00 do 6.00 
hodin – tradiční významná kulturně-společenská akce  

- LÉTOFEST – sportovní areál Hněvkovského, doba nočního klidu se vymezuje od 2.00 
do 6.00 hodin – významná kulturně-společenská akce.          

RMČ Brno-jih doporučuje ZMČ Brno-jih usnesení potvrdit. 
 
 
Proběhla rozprava k tomuto bodu jednání, ve které vystoupili – p. Rektořík, p. Reich,             
p. starosta 
 
 
Usnesení:  
ZMČ Brno-jih schvaluje  návrh obecně závazné vyhlášky č…, o nočním klidu a požaduje 
doplnit MČ Brno-jih do článku 3, odst. 3 – ohňostroje Ignis Brunensis. 
ZMČ Brno-jih dále požaduje doplnění přílohy dané vyhlášky o 3 výjimečné případy pro  
omezení doby nočního klidu na území MČ Brno-jih: 
 

- Studentský majáles – sportovní areál Hněvkovského, doba nočního klidu se 
vymezuje od 2.00 do 6.00 hodin – tradiční významná kulturně-společenská akce 

- Jižanské slavnosti v Přízřenicích, doba nočního klidu se vymezuje od 2.00 do                  
6.00 hodin – tradiční významná kulturně-společenská akce  

- LÉTOFEST – sportovní areál Hněvkovského, doba nočního klidu se vymezuje od 
2.00 do 6.00 hodin – významná kulturně-společenská akce  

              
ZMČ Brno-jih ukládá odboru životního prostředí písemně vyrozumět MMB OVV. 
 
 
Hlasování:     pro – 17         proti – 0         zdržel se – 1 
Usnesení bylo přijato 
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ad 8) Různé   
 
8.1 
Žádost o dotaci na pořízení a opravy věcných prostředků PO pro JSDH 
Brno-Přízřenice, JPO V., ve výši 200.000,- Kč z dotačního programu 
„Podpora jednotek sborů dobrovolných hasičů obcí Jihomoravského kraje 
na období 2017 -2020“ 
 
Příloha: 
Dovybavení JSDH Brno-Přízřenice JPO V. 
 
Projednáno v RMČ na 66. zasedání R7/066 dne 15.02.2017. RMČ Brno-jih souhlasí 
s podáním žádosti o dotaci na pořízení a opravy věcných prostředků PO pro JSDH Brno-
Přízřenice, JPO V., ve výši 200.000,- Kč z dotačního programu „Podpora jednotek sborů 
dobrovolných hasičů obcí Jihomoravského kraje na období 2017 - 2020“, s předpokládanou 
spoluúčastí MČ ve výši 100.671,- Kč. Rada pověřuje starostu podpisem žádosti. 
 
Proběhla rozprava k tomuto bodu jednání, ve které vystoupili – p. Reich,  p. starosta 
 

Usnesení:  
 
ZMČ Brno-jih s o u h l a s í 
s podáním žádosti MČ Brno-jih o poskytnutí dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje na rok 
2017 ve výši 200.000,- Kč v rámci dotačního programu „Podpora jednotek sborů 
dobrovolných hasičů obcí Jihomoravského kraje na období 2017 – 2020“ bez nároku na 
finanční prostředky z rozpočtu města Brna, 
 
p o v ě ř u j e 
starostu MČ Brno-jih podpisem žádosti o poskytnutí dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje 
na rok 2017 ve výši 200.000,- Kč v rámci dotačního programu „Podpora jednotek sborů 
dobrovolných hasičů obcí Jihomoravského kraje na období 2017 – 2020“ a souvisejících 
dokumentů a v případě schválení dotace podpisem smlouvy o poskytnutí dotace                                 
a souvisejících dokumentů. 

           
Hlasování:     pro – 17         proti – 0         zdržel se – 1 
Usnesení bylo přijato 
 
 
8.2  
Dotazy  
 
Mgr. Haluza – Konstatoval, že konečně obdrželi Seznam hasičů, který požadovali. Dotaz, 
kolik členů se počítá na výjezd jednotky.  
 
p. starosta – Celkový počet členů je 15, na výjezd se počítá s 9 členy. 
 
Ing. Konečný – Minimální počet je stanoven - 9 členů, ale mohou vyjet i 2 členové. Velitel 
jednotky to má dostatečně propočteno. 
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Mgr. Haluza – Dle jeho názoru je potřeba 2 – 3 x více lidí, aby mohli hasiči vyjet. Z tohoto 
důvodu byli před časem nuceni jednotku zrušit (jelikož členové pracují a nejsou ihned schopni 
vyjet). Pochybuje o tom, že hasiči budou schopni vyjet. 
 
p. starosta – Uvedl, že se nejedná o zásahovou jednotku. 
 
Mgr. Haluza – Dotaz ohledně MP. Obdržel informace, že je to již potvrzené, že revír MP 
odchází pryč do Slatiny. Připomínka – je 29 MČ a 8 revírů MP. V minulosti se podařilo 
vyřídit revír MP na Dornychu složitým jednáním. Nechápe, že starosta MČ je ze stejné 
politické strany jako primátor města Brna (v zastupitelstvu je 5 členů ANO a jedním z nich je 
náš zastupitel pan Janíček – a nechá si „vzít revír“). Situace se zlepšila díky práci BO a proto, 
že tam je revír MP, což má psychologický vliv. Je to skandální a nepochopitelné. Minule se 
řeklo, že tam bude služebna – revír není služebna („nebalamuťte lidi“). V minulosti MP 
říkala, že má málo lidí. Málo lidí bude mít i v budoucnu. 
 
p. starosta – Vysvětloval situaci minule. Pozval na jednání nového pana ředitele MP. 
Propadají se stropy, zvenku je  to pěkné (dvorní trakt – oblepilo se polystyrenem a zateplilo 
se). MP náklady neponese. Je mu to líto. Objekt na Kaštanové, který nabízeli MP jim 
nevyhovoval – šli jinam (objekt bývalé radnice ve Slatině – bude se zateplovat a renovovat). 
 
p. Janíček – Požádal p. Haluzu, aby to neobracel. MČ Brno-jih zůstává stále revír, kde působí 
MP, bude působit ve stejném počtu. 
 
p. Rektořík – Nefunguje to. Kolik hlídek se sem dopraví a kdo je převeze (pojedou MHD – 
ztráta času). 
 
Mgr. Haluza – Měli by informovat občany pravdivě – objekt není v dezolátním stavu). 
Dornych 114 si sami zrekonstruovali. Ústně MP projevila zájem o rozšíření (vyšší patro – ve 
spolupráci s BO). Písemně nezažádali, rok se nic nedělo – po roce opět pouze řekli, že by  
měli zájem o rozšíření.  Dohodli se, že to vystěhujeme, aby si mohli zrekonstruovat, až 
dostanou od města peníze (proto dostali za „symbolický nájem“). Oni si vypracovali posudek, 
který byl havarijní, náš posudek – není havarijní. Nechtějí být v této lokalitě. Finanční 
prostředky se mohly dát do Dornychu 114. 
 
p. starosta – Posudek si udělat nenechal, ale je správný. Je zázrak, že jim to „nespadlo na 
hlavu“. Mezipatro bylo vyklizené od lidí, prázdné celou dobu  - mohli spravit stropy. – stejně 
se bude muset spravit. 
 
Mgr. Haluza – Zpráva o výsledku kontroly AUDIT DANĚ – Koupaliště Brno – jih, p.o. – 
chybí jim str. 8 a 10. Dle Rekapitulace navrhovaných nápravných opatření – je evidentní, že 
tam je úplně všechno špatně. Předpokládal, že členové RMČ toto četli a měli by zvážit 
odvolání pana ředitele. 
 
p. starosta – Zprávu četli všichni. Nejzásadnějším pochybením bylo přijetí daru ve výši 
40.000,- Kč. Byl nařízen odvod finančních prostředků (za porušení rozpočtové kázně, ve výši 
neoprávněně použitých prostředků v této výši). V průběhu auditu bylo doloženo a odstraněno 
70 – 80 % nedostatků. Nepovažoval by to za až takovou tragédii. 
 
Ing. Harant – Předal písemně p. tajemníkovi materiál: Požadavek na doplnění mého 
požadavku vzneseného na 12. zasedání zastupitelstva MČ Brno-jih dne 22.11.2016 
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„Na 12. zasedání Zastupitelstva MČ Brno-jih dne 22.11.2016 jsem požadoval provedení 
auditu za účelem prověření požadavku mimořádně vysokého navýšení neinvestičních 
prostředků na činnost PO koupaliště Brno-jih pro rok 2016. 
 

Na 14. zasedání Zastupitelstva MČ Brno-jih dne 1.2.2017 mně byla předána Zpráva                           
o výsledku kontroly PO Koupaliště Brno-jih. ze dne 14.12.2016. 
 

Tato zpráva však neodpovídá na můj požadavek na zdůvodnění výše uvedeného mimořádně 
vysokého požadavku na navýšení neinvestičních prostředků pro PO Koupaliště Brno-jih pro 
rok 2016. 
 

Shodně s mým požadavkem je však v bodě II.I této zprávy, nazvaném „Rekapitulace 
navrhovaných nápravných opatření“ uvedeno navrhované nápravné opatření, které požaduje 
prověření téhož, co jsem ve svém požadavku z 22.11.2016 požadoval. 
 

Uvedené opatření kromě jiného navrhuje: 
 

1. Prověřit pracovní náplně u těch zaměstnanců, s nimiž byla uzavřena zároveň i dohoda o 
provedení práce. 
 

2. Předložit zřizovateli kalkulaci (hodinovou – úkolovou…), ze které byly následně 
vypočítány částky uvedené v dohodách o provedení práce. 
 

3. Předložit zřizovateli na základě jakého výpočtu, prognózy či kalkulace byl stanoven počet 
pracovníků potřebných pro zajištění chodu PO Koupaliště Brno-jih v roce 2016. 
 

A protože předpokládám, že za dobu, která uplynula od vyhotovení zprávy o výsledku 
kontroly PO Koupaliště Brno-jih, tj. od 14.12.2016, byly navrhované body prověřeny a 
předloženy zřizovateli, žádám o předání kopie příslušné zprávy o jejich prověření. Pokud však 
do dnešního dne nejsou odpovědi na uvedená opatření pracovníků kontroly zřizovateli 
předána, žádám o jejich předání v co nejkratší době.“ 
 

Ing. Harant – Není přesvědčen, že se jedná o drobnosti (v případě přijetí daru = nedodržení 
rozpočtové kázně); závažné pochybění v případě nedodržení VŘ (dle zák. č. 137/2006 Sb.             
= vysoké sankce); inventarizace potravin – není vedena skladová evidence (účtování nákupů a 
prodej na koupališti); byla přiznána provozní dotace (prac. OŽP měl předložit závazné 
ukazatele = nebyla možnost kontrol). Došlo k pochybení v r. 2016 a byly zjištěny závažné 
nedostatky. Pan Harant požaduje, aby zřizovatel k tomuto zaujal stanovisko a RMČ vyvodila 
důsledky. 
 
p. starosta – VŘ byla v průběhu auditu doložena. Zpráva to neobsahuje a on sám neví, proč 
paní auditorka toto píše – p. ředitel s tím nesouhlasil a nepodepsal to. 
 
p. Kittner – Upřesnil, že zpráva je p. ředitelem je podepsaná a většina věcí byla doložena.  
 
p. starosta – Uvedl, že na písemnou žádost pana Haranta budou reagovat a bude mu 
odpovězeno. 
 
Mgr. Haluza –  Netýká se to jen loňského roku 2016, ale nedostatky byly zjištěny i v                             
r. 2015. Požaduje nastavit průkazný systém. 
 
Ing. Dočekal – Požadavek,  až bude nový audit, zda jej mohou obdržet. V tomto auditu, který 
obdrželi písemně chybí 2 stránky (8,10); stejně tak přišlo i elektronicky. 
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p. starosta – Přislíbil, že až bude nový audit, bude rozeslán. K chybě došlo špatným 
naskenováním (potvrdil i p. Kittner – upřesnil, že k zaslání auditu bez str. 8 a 10 došlo 
nedopatřením při tisku z e-mailu a následným kopírováním zprávy). 
 
MVDr. Kožíšek – Dotaz, proč je uvedena vedoucí FO Ing. Bártová, že vedla kontrolu a 
následně v dalším odstavci je uvedeno, že kontrolu provede spol. s r.o. AUDIT DANĚ. Dle 
jeho názoru je to v rozporu – kdo kontrolu vedl. Kontrola čerpání mzdových prostředků – je 
zde zahrnuto pouze 8 měsíců – proč není 9. měsíc (zkreslené).   
 
Ing. Bártová – Je uvedena ve smlouvě jako kontaktní osoba. Kontrolu provedla Ing. Veronika 
Bobčíková pod vedením  Ing. Pavly Dvořákové. Vyčíslení mzdových prostředků je v pořádku 
- má originál, který poskytla p. Ruslerovi (p. Kittner zřejmě špatně zkopíroval). Mzdy – do 
30. 9.  si vyžádala od p. Krčála výkazy za mzdové prostředky, které jí byly poskytnuty 
(kontrola 01 – 09/2016) - nešlo 9. měsíc zahrnout, jelikož k vyplácení mzdových prostředků 
došlo až v 10. měsíci. Ve výkazech se neprojeví – až další měsíc. Ostatní záležitosti a výkazy 
jsou za 9 měsíců. 
 
Informace p. starosty – požadavky z minulého zasedání ZMČ 
ZMČ – připomínky Ing. Dočekal 

- Na tramvajové zastávce u Bílé růže chybí zábradlí – paní Kubová upozornila DPMB 
(vlastníka), který přislíbil jeho navrácení, prozatím nesplněno (bylo alespoň 
provizorně zapáskováno), opětovné bylo písemně urgováno 

- Neosvětlené přechody – Hněvkovského zpracovává se projekt na přesunutí zastávek 
MHD a zrušení přechodu (vyjadřovala se už i RMČ), neosvětlený přechod Plotní za 
parčíkem – tento prostor se řeší komplexně v rámci stavby Tramvaj Plotní 

- Ul. Masná – zatarasený chodník, kdy auta stojí čumákem až k plotu – v tomto místě 
není chodník vůbec, budeme řešit požadavkem na Odbor dopravy o řešení návrhu 
celkové úpravy prostoru komunikace na ul. Masná (tedy doprava v klidu, chodců, 
automobilová) 

- Požadavek na opravu chodníku Pražákova zadní část – chodník BKOM, celková 
oprava ulice je vedena v dlouhodobém plánu oprav, dle jejich vyjádření by mohla být 
řešena (alespoň částečně chodník) po rekonstrukci kanalizace na Bohunické 

ZMČ – připomínky Ing. Harant 
- Poklopy BVaK kruhový objezd – 1 opraven, zůstávají ještě cca 2 neopravené, BVaK 

toto registruje, řeší, je zde problém vytížení kruhového objezdu dopravy, kdy nejde 
jednoduše udělat omezení provozu a provést opravu 

 
p. Reich – Dotaz, zda platí dohoda s ŘSD ohledně zafinancování? Týká se přesunu zastávek 
na Hněvkovského. 
 
p. starosta – Bude platit DP. 
 
pí Bočková – Požadavek, aby se její připomínkou zabývala dopravní komise. Před domem 
Zelná č. 15 parkují kolmo automobily. Špatně se prochází s kočárkem, musí objíždět po 
silnici. Byla na MP – nestalo se nic. 
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Ing. D. Rotrekl – Informace o nových webových stránkách MČ Brno-jih, které jsou spuštěny 
na zkušebním – testovacím provozu. Požádal pí Pažoutovou, aby členům zastupitelstva 
poslala odkaz (link) na tyto stránky. Zastupitelé mohou zasílat svoje připomínky a případné 
návrhy na vylepšení.  
 

Ing. Dočekal – Požadavek na přefrézování křižovatky (Černovická) – vyjeté koleje. 
 

p. starosta – Projektuje se oprava celé Černovické. 
 

Ing. Dočekal – Před dvěma lety upozorňoval na nové výtahové dveře, které se otevírají méně 
než předchozí. Dotaz, zda došlo k nějakému vývoji, zda nelze otvírání otočit na druhou 
stranu. V sousedství to zrealizovali cca před 2 roky. Všude je to špatně udělané. 
 

pí Šebelová (vedoucí BO) – Firma Beta kontrol se tím zabývala – nelze otočit zavírání. 
Otočení nechtěli provést kvůli záruce. Podívá se, zda již není po záruční lhůtě. Pokud jinde 
provedli úpravu – př. družstvo, dělali to bez stavebního povolení. Na toto je nutné stavební 
povolení. 
 

Ing. Harant – V RMČ ze dne 31. 1. 2017 pod bodem 5.2  (R7/064) byla schválena odměna 
ředitelce MŠ Brno, Hněvkovského 62. Požadavek na zaslání přílohy, kde je zdůvodnění 
přiznání odměny. 
 

p. Kittner + p. starosta – Přislíbili poslání přílohy. 
 

p. Reich – V Jižním Kurýru na str. 7 bylo uvedeno v krátkém článku „Neformální setkání 
s občany“, že v loňském roce se uskutečnily čtyři setkání a vystřídaly se všechny katastry 
MČ. Byly pouze tři (v D.H. nebylo) = nepravdivé.  
 

p. Kittner – Byly 3 a nevystřídaly se = opravit. 
 

p. Reich – Dotaz na vyhlášenou Fotosoutěž (1. cena 5.000 Kč) – bude zde uveden autor 
fotografie? Připomínka ohledně špatných údajů uzávěrek Jižního Kurýra, které byly 
zveřejněny na webu (r. 2016). Dle Pravidel pro vydávání J.K. předpokládal, že budou 
uvedeny správně na webu – bylo až dnes 23.3.2017. Na webu by mělo být aktualizované. 
 

Ing. D. Rotrekl – Potvrdil, že autor fotografie bude uveden. Uznal, že uvedení špatných dat na 
webu je jeho chyba, jelikož  to nezkontroloval. Ale v Jižním Kurýru jsou uzávěrky uvedeny 
v červeném rámečku. 
 

p. Reich – Na minulém zasedání obdrželi dokument - Zápis o kontrole provedené Kontrolním 
výborem ZMČ Brno-jih (podnět p. Pavla Reicha). Dotaz, jaký závěr RMČ přijala? Zda RMČ 
je to jedno a nehodlá se tím zabývat? Očekával, že RMČ přijme opatření, aby se již nemohlo 
opakovat. 
 

p. Kittner – V RMČ bylo projednáno. 
 

Ing. D. Rotrekl – Došlo z důvodu technické chyby. 
 

Bc. Vilámová – Problém s parkovacími místy u MŠ Klášterského. Je zde plno a je problém, 
pokud přijede rodič s dítětem se zdravotním postižením (ZP) a musí skládat a rozkládat  vozík 
– dítě nese až z parkoviště od stromů (značně zatěžující). Bylo by potřeba zřídit parkovací 
místo  u MŠ pro ZP.                  
 

p. starosta – Osobně se jel podívat na místo a v 8.45 h zde bylo plno. Je potřeba zřídit jedno 
parkovací místo co nejblíže vchodu – projednají na radě. 
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Bc. Vilámová – Obrátila se na pí Bočkovou, zda by mohly školy dostávat Zápisy ze školské 
komise. Zlepšilo by to komunikaci. Dále na ul. Roháčkově (v zatáčce je díra - byl pokus ji 
opravit), když naprší a projede tudy řidič, zašpiní fasádu. 
 

Ing. Rusler (vedoucí OŽP) – Dojde během 14dnů k opravě vozovky (větší plocha) – provedou 
BKOM. 
 

p. Reich – Zaměstnanci úřadu a radní mají uvedenou e-mailovou adresu. Požadavek doplnit 
do zápisu: zveřejnit jeho kontaktní e-mailovou adresu: reich.jih@atlas.cz. 
 

p. Rektořík – Dotaz ohledně pozemku, kde měl být autobazar – koupili Svědci Jehovovi? 
 

Ing. Burianová (vedouc SÚ) – Na SÚ nic není. Pozemek je rozdělený na 2 části (poloviny). 
Pan xxx jej prodal, protože nemohl uskutečnit svůj záměr. 
 

MVDr. Kožíšek – Dotaz na REURIS – revitalizaci Ponávky. 
 

Ing. Burianová (vedouc SÚ) – Není ještě pravomocné rozhodnutí, je pouze vydané ÚR. 
 

p. starosta – Chtějí začít budovat do konce roku – směrem ke Škrobárnám. 
 

MVDr. Kožíšek – Dotaz na přeložku tramvaj Dornych x Plotní? 
 

p. starosta – V měsíci 6 – 7/2017 se uzavře ul. Dornych x Plotní. 
 
                 
8.3      
Závěr 
Pan starosta poděkoval všem za účast a ukončil 15. zasedání ZMČ Brno-jih.          
          
Ukončení zasedání v 19.32 h. 
 
 

Zapsala: Pažoutová D. 
V Brně dne  24.03.2017 
 
 
Ověřili dne: …………………………………………………………………… 
 
 
MVDr. Jan Kožíšek……………………………………….................................. 
 
 
Petr Kitner………........………………………………………………………… 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                          Mgr. Ing. Daniel Kypr 
                                                                                           starosta MČ Brno-jih 
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     Anonymizováno dle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů  

Zápis                                        Z7/016 
 

ze 16. zasedání ZMČ Brno-jih konaného dne 14.06.2017  
v zasedací místnosti Úřadu městské části Brno-jih, Mariánské náměstí 13, Brno 

 
Materiály: Rozneseny 08.06.2017  
                   + e -mailem odkaz:xxx 
 
 
 

Program zasedání: 
1. Zahájení 
2. Dotazy, připomínky a podněty občanů 
3. Schválení účetní závěrky MČ Brno-jih za rok 2016 
4. Závěrečný účet MČ Brno-jih za rok 2016 
5. Mezitímní účetní závěrka MČ Brno-jih ke 31. 3. 2017 
6. Zpráva o vykonané kontrole hospodaření a plnění rozpočtu MČ Brno-jih                         

za 1. čtvrtletí roku 2017 
7. Doplnění seznamu investičních akcí v MČ Brno-jih určených k postupné realizaci  
8. Rozpočtová opatření  
9. Prodej, směna majetku města Brna 
10. Návrhy obecně závazných vyhlášek statutárního města Brna 
11. Odměna člence Finančního výboru ZMČ Brno-jih, která není členkou ZMČ              

Brno-jih - za I. pololetí 2017 
12. Různé 

 
Přítomni:  19 členů ZMČ Brno-jih  - viz prezenční listina 
    
 

ad 1) Zahájení 
 

Zahájení zasedání v 18.03 h – stav 19 členů ZMČ Brno-jih. 
Zasedání zahájil pan starosta, přivítal členy zastupitelstva na 16. zasedání ZMČ Brno-jih.                   
Program zasedání zastupitelé obdrželi společně s materiály 08.06.2017 + e-mailem odkaz: 
xxx, které byly řádně zveřejněny a vyvěšeny.                          
                  
1.1 Program zasedání 
Hlasování:  pro – 19        proti – 0           zdržel se – 0 
Program zasedání byl schválen 
 
1.2  Ověřovatelé zápisu  
        Návrhy: 

Ing. Anna Böhmová 
pí Dita Nová 

Hlasování:  pro – 19        proti – 0           zdržel se – 0 
 
Za ověřovatele zápisu byli schváleni pí Ing. Anna Böhmová a pí Dita Nová. 
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1.3 Schválení zápisu 15. ZMČ Brno-jih  Z7/015 ze dne 23.03.2017                              
 
Mgr. Haluza vznesl připomínku k minulému zápisu ZMČ Brno-jih Z7/015: str. 12 odstavec 3 
– má být v Radě města Brna. 
 
Mgr. Haluza – Dotaz ohledně MP. Obdržel informace, že je to již potvrzené, že revír MP 
odchází pryč do Slatiny. Připomínka – je 29 MČ a 8 revírů MP. V minulosti se podařilo 
vyřídit revír MP na Dornychu složitým jednáním. Nechápe, že starosta MČ je ze stejné 
politické strany jako primátor města Brna (v zastupitelstvu je 5 členů ANO a jedním z nich je 
náš zastupitel pan Janíček – a nechá si „vzít revír“). Situace se zlepšila díky práci BO a proto, 
že tam je revír MP, což má psychologický vliv. Je to skandální a nepochopitelné. Minule se 
řeklo, že tam bude služebna – revír není služebna („nebalamuťte lidi“). V minulosti MP 
říkala, že má málo lidí. Málo lidí bude mít i v budoucnu. 
 
Správné znění: 
Mgr. Haluza – Dotaz ohledně MP. Obdržel informace, že je to již potvrzené, že revír MP 
odchází pryč do Slatiny. Připomínka – je 29 MČ a 8 revírů MP. V minulosti se podařilo 
vyřídit revír MP na Dornychu složitým jednáním. Nechápe, že starosta MČ je ze stejné 
politické strany jako primátor města Brna (v Radě města Brna je 5 členů ANO a jedním z nich 
je náš zastupitel pan Janíček – a nechá si „vzít revír“). Situace se zlepšila díky práci BO                   
a proto, že tam je revír MP, což má psychologický vliv. Je to skandální a nepochopitelné. 
Minule se řeklo, že tam bude služebna – revír není služebna („nebalamuťte lidi“). V minulosti 
MP říkala, že má málo lidí. Málo lidí bude mít i v budoucnu. 
 
 
 

ad 2) Dotazy, připomínky a podněty občanů 
 

Dotazy, připomínky, podněty občanů – v délce 30 minut 18,05-18,50 h 
 
Občanka – z ul. Jeníčkova, obyvatelé jsou „zabíjeni“ naftou z tiskárny (vypadávají jim vlasy, 
nespí, horečky) v bytě nelze větrat – dusí je nafta. Dovolili postavit větší tiskárnu, obyvatelé 
požadují kontrolu (poskytnou vlasy, ve kterých bude arsen). Odvolávala se na pí xxx. Je cítit 
nafta, když se sepnou větráky (dali je směrem nahoru). Pracují ve dne v noci, loni pracovali 
3x týdně, teď i 24 hod v kuse. Proč to povolili, nemělo by být tam, kde se bydlí. 
 
 
pí xxx – Jedná se o sušící box, poháněný plynem (jako 10–15 waw), je cítit spalovaným 
plynem. V noci dle ní nejedou, pouze v pracovní době –  suší tiskoviny (jde to nahoru – 
špatně stoupá kvůli tlaku). 
 
p. starosta – Četl podnět, inicioval u Krajské hygienické stanice, bude provedena kontrola, 
zjistí, kdy bude a dá paní vědět. Dle SÚ by měli splňovat požadavky. 
 
 
pí xxx – z ul. Bohunická (zastupuje i další občany). Bude rekonstrukce kanalizace                       
a vodovodu – autobusová zastávky má být před jejím domem. Občané požadují, by obec 
podala námitku, že zastávka tam nebude. 
 
 


